

[Texte]

**Some hon. Members:** Agreed.

**The Chairman:** I do not think there is anything else we have to decide now, but is there anything else that anyone wants to bring up at this stage?

**Mr. Nielsen:** Just the time of Thursday's meeting with the Commissioner. Would that be after Orders?

**The Chairman:** Yes. I think that would be agreeable. There is some kind of function in the morning, I believe. The Premier of Jamaica is here in the morning meeting with a large number of members of other committees, so probably in the afternoon is better.

Would that be agreeable, to meet Thursday afternoon at 3.30?

**Some hon. Members:** Agreed.

**The Chairman:** That is assuming the Commissioner can come then. If he is not able to come at that time, I suppose we might have to meet at 8 o'clock. All right?

If the Commissioner is not in town on Thursday and is not able to get back, we will do it for next week.

**Some hon. Members:** All right.

**The Chairman:** The meeting is adjourned to the call of the Chair.

[Interprétation]

**Des voix:** D'accord.

**Le président:** Je ne crois pas qu'il faille décider d'autre chose maintenant, mais quelqu'un a-t-il autre chose à mentionner à ce moment-ci?

**M. Nielsen:** Simplement l'heure de la réunion jeudi avec le commissaire. Est-ce que ce sera après le *Feuilleton*?

**Le président:** Oui. Je pense que cela sera acceptable. Il y a une cérémonie le matin; je crois que le premier ministre de la Jamaïque viendra le matin accompagné d'un grand nombre de membres d'autres comités, par conséquent je crois que l'après-midi serait plus approprié.

Êtes-vous d'accord pour vous réunir jeudi après-midi à 15 h 30?

**Des voix:** D'accord.

**Le président:** En supposant évidemment que le commissaire puisse venir. S'il ne le pouvait pas, nous pourrions peut-être nous réunir à 20 h 00. Cela va-t-il?

Si le commissaire n'est pas à Ottawa jeudi nous essaierons de l'avoir pour la semaine prochaine.

**Des voix:** Très bien.

**Le président:** La séance est levée jusqu'à nouvelle convocation du président.